
Protokollsanteckning till Kulturnämndens sammanträde 2024-05-13: 

Angående ärendet ”Genomgång av remissvar: Nytt 
konstmuseum i Borås” 

Vänsterpartiet har haft synpunkter på denna utredning. Detta framgick redan i protokollsanteckning i 
Kulturnämnden 23 06 12 när utredningen skickades ut på remiss, och med tydlighet framgår i våra 
alternativa förslag i FOF och LFF som ligger med nämndens handlingar till detta sammanträde, samt i 
remissvaret från KS som V påverkade och mynnade ut i ganska skarpa skrivningar. 

Om man bortser från utredningens kvalitet och slutsatser så skulle man kunna diskutera sakfrågan en 
stund, dvs nytt konstmuseum eller inte oaktat plats. Vi är gärna tydliga med att det inte är någon av 
Vänsterpartiets prioriterade frågor. 

Vi har därmed resonerat kring KD:s alternativa förslag och kan på sätt och vis se en poäng i att göra 
den markering som KD gör, men samtidigt finner vi att ett sådant beslut inte skulle förändra så 
mycket i sak gentemot det förslag som Mitt-samverkan (S, C, L, Mp) lägger. Vi utgår från att arbetet 
med nytt konstmuseum på Krokhallsberget nu pausas en stund. 

Vi avvaktar således utredningen av konstmuseets nuvarande lokaler och tänker oss att det politiska 
initiativet avseende ett nytt konstmuseum ligger hos Mitt-samverkan. Denna protokollsanteckning 
markerar förhoppningsvis ändå Vänsterpartiets hållning i frågan. 

 

 

 

 

För Vänsterpartiet i Kulturnämnden 
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